
 

 

Tlačová správa 

5. ROČNÍK MEDZINÁRODNEJ VEDECKEJ KONFERENCIE 

LOGISTIKA – EKONOMIKA – PRAX 2016 

 

Dňa 29. novembra 2016 sa uskutočnil v Žiline piaty ročník medzinárodnej vedeckej 

konferencie LOGISTIKA – EKONOMIKA – PRAX 2016. Konferenciu organizovali 

internetové noviny Logistický monitor, koordinátor projektu Ing. Jaroslav Horečný 

a odbornými garantmi konferencie boli prof. Ing. Tomáš Klieštik, PhD., Žilinská univerzita 

v Žiline, fakulta PEDaS, Katedra ekonomiky, prof. Ing. Jozef Gnap, PhD, Žilinská univerzita 

v Žiline, fakulta PEDaS, Katedra cestnej a mestskej dopravy, prof. Ing. Jozef Majerčák, PhD., 

Žilinská univerzita v Žiline, fakulta PEDaS, Katedra železničnej dopravy a doc. Ing. Ivan 

Hlavoň, CSc., Vysoká škola logistiky o.p.s. 

Konferencia bola tematický zameraná na prezentáciu znalostí a skúseností z oblasti 

ekonomiky, dopravy, logistiky a na budovanie vzájomnej a dlhodobej spolupráce medzi 

univerzitnými a výskumnými pracoviskami a podnikmi z praxe.  

Konferenciu otvorila prof. Ing. Anna Križanová, CSc. dekanka  fakulty PEDaS,  Žilinskej 

univerzity v Žiline. Ocenila príležitosť spolupráce pedagogických odborných pracovníkov 

s odborníkmi z praxe. Ocenila tiež viacročnú spoluprácu s internetovým portálom Logistický 

monitor.  

Program konferencie bol rozmanitý a odzneli príspevky z oblasti logistickej praxe, ako aj z 

teoretickej oblasti. 

Na začiatku podujatia vystúpil doc. Ing. Ivan Hlavoň, CSc. na tému Logistika riešenia 

krízových javov na dopravných systémoch, nasledoval  príspevok s názvom  Dopad 

zavedenia integrovaných dopravných systémov na kvalitu poskytovaných služieb vo 

verejnej osobnej doprave, ktorého  autormi boli Ing. Ján Ponický , Ing. Lumír Pečený PhD a 

Ing. Štefan Kudláč . S tretím  príspevkom v poradí s názvom  Dopravná stratégia SR do 

roku 2030 a ŽSK vystúpil Ing. Juraj Mokrý, riaditeľ odboru dopravy, Žilinský samosprávny 

kraj. K tejto téme bola rozsiahla diskusia z pléna konferencie. 

Ďalej vystúpil s prednáškou doc. Ing. Oldřich Kodym, Vysoká škola logistiky Přerov, 

s názvom Automatická identifikace v dodavatelském řetězci a Prumysl 4.0. 

Po krátkej prestávke vystúpil  Ing. Michal Hmirek s príspevkom TransData 2016-prierez 

projektov a produktov. Spoločnosť TransData je dodávateľom riešení pre riadenie systémov 

osobnej prepravy a obsluhu cestujúcich. Pôsobí nielen na Slovensku ale aj v zahraničí. 

Ďalší príspevok sa venoval Kalkulácii minimálnych miezd v SRN a Francúzsku na  cenu 

za prepravu , ktorého autormi boli prof. Ing. Jozef Gnap, PhD., Ing. Pavol Varjan a  

Ing.Michal Bolha .  

 



 

 

Ďalšími odborníkmi z praxe boli:   

Ing. Rastislav Kuciak  zo spoločnosti TransData so zaujímavým  príspevkom Cestovanie za 

pár klikov. Telefónna aplikácia pre vyhľadanie možností cestovania poskytuje jednoduché 

a pružné riešenie pre záujemcu o prepravu a predstavuje cestu, ktorou sa bude táto služba 

uberať.  

Ing. Martin Beňo zo združenia GS1 Slovakia, sa venoval téme Preprava hotovosti 

a štandardy  GS1. Globálna organizácia GS1 prináša globálne riešenia v oblasti identifikácie 

tovarov a služieb a dbá na ich globálne uplatňovanie v jednotlivých krajinách. 

V poobedňajších hodinách odznela prednáška na tému Realizácia RFID technológie 

v automobilovom priemysle , autorom ktorej boli Ing. Peter Kolarovszki, PhD., a Ing. Jiří 

Tengler PhD z Katedry spojov Žilinskej univerzity. 

S poslednou prednáškou konferencie vystúpil  Ing. Ján Mišura s témou Krízové javy 

v cestnej doprave  na Core Corridors TEN-T v Žilinskom kraji 2015-2020. Príčiny,  

návrhy SOPK Žilina, negatívne dopady na podnikateľskú komunitu  

Záver konferencie: Návšteva laboratória  RFID LAB  a organizácie  GS1 Slovakia 

spojená s ukážkou technológií používaných pri distribúcii tovarov.  

Ku konferencii vyšiel zborník v elektronickej forme. V zborníku sú uverejnené príspevky v 

plnom znení a ktorý je publikovaný na internetovej stránke Logistického monitora. Radi by 

sme sa poďakovali všetkým aktívnym účastníkom a poslucháčom, odborných garantom 

konferencie. 

Veríme, že účastníci konferencie si odniesli nové informácie a využijú ich vo svojom ďalšom 

štúdiu ako aj vo svojej práci. Po priaznivom ohlase na konferenciu sa tešíme na jeseň 2017, 

kedy Logistický monitor usporiada ďalší ročník medzinárodnej vedeckej konferencie.  

 

Ing. Jaroslav Horečný  Logistický monitor, november 2016 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 


